
Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Papíne, konaného dňa  

14. 7. 2023 o 19.00 hod v zasadačke obecného úradu 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––-----------------------–– 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Program:  

1. Otvorenie – určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
2. Kontrola uznesení 
3. Záverečný účet obce Papín za r. 2022 
4. Správa kontrolóra k záverečnému účtu obce 
5. Štatút obce 
6. Rôzne 
7. Diskusia 
8. Záver 
 

K bodu č. 1 
Otvorenie – určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva v Papíne otvoril a viedol starosta obce p. Milan  Horodník. Na 
úvod privítal prítomných poslancov a predložil im na schválenie návrh zverejneného programu 
obecného zastupiteľstva.  
 
Hlasovanie: 
Prítomní:  7 
Za:  7 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 2 
Kontrola uznesení 
Uznesenie č. 25/2023 – splnené 
Uznesenie č. 26/2023 – plní sa 
Uznesenie č. 27/2023 – plní sa 
Uznesenie č. 28/2023 -  plní sa 
Uznesenie č. 29/2023 – plní sa 
Uznesenie č. 30/2023 - splnené 
 
Zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zúčastnili občania : M. Hudecová, M. Hudec, L. Krulický, 
Židziková.  Prítomní občania chceli vedieť stanovisko obecného zastupiteľstva v Papíne k „Petícii za 
zachovanie plno organizovanej ZŠ s MŠ  199 v školskom roku 2023/2024 a v ďalších rokoch“. 
- V. Šenko – školu nikto doposiaľ neruší. 
- Židziková – môžeme tu ostať ako rodičia detí, ktorých sa to týka a chceme oficiálne vyjadrenie. 
- M. Hudecová – počet detí v škole by sa mohol zvýšiť aj žiakmi z okolitých obcí. Zverejňovanie na obci 
termínov konania zasadnutí OZ a zápisníc zo zasadnutí. 
- A. Židzik – prijať k tomuto problému  uznesenie s jasným stanoviskom a zverejnením tohto uznesenia 
na všetkých dostupných miestach – internetová stránka obce, úradná tabuľa vo vestibule obecného 
úradu.  
- M. Hudec – pomoc škole - kosením – len v rámci toho, že manželka pracuje v škole. 
- F. Ondica – zverejnenie uznesenia na dostupných miestach pre občanov.     
 
K bodu č. 3 
Záverečný účet obce Papín za r. 2022 
 
- M. Bachura – navýšenie záväzkov – ŠFRB – výstavba 2 bytových domov. 
 
Obecné zastupitelstvo v Papíne na svojom zasadnutí dňa 14. 07. 2023 prerokovalo záverečný účet obce 
za r. 2022 



p r i j í m a  
Uznesenie č. 31 / 2023                                                                                                       zo dňa 14. 07. 2023 
s c h v a ľ u j e 
 
Záverečný účet obce Papín za r. 2022    b e z    v ý h r a d .  
         T: v texte 
 
- záverečný účet obce je prílohou zápisnice 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 7 
Za:  7 
Zdržali sa: 0 
 
 K bodu č. 4 
Správa kontrolóra k záverečnému účtu obce 
 
Obecné zastupiteľstvo v   P a p í n e     na svojom zasadnutí dňa 14. 7. 2023 
 
p r i j í m a 
Uznesenie č. 32 / 2023                                                                                                         zo dňa 14.  07.  2023 
b e r i e   n a    v e d o m i e 
 
stanovisko kontrolóra Andreja Židzika k hospodáreniu a záverečnému účtu obce Papín za rok 2022. 
 
-Stanovisko kontrolóra Andreja Židzika je prílohou tejto zápisnice 
 
K bodu č. 5 
Štatút obce 
Tento bod bude prerokovaný na ďalšom zasadnutí obecného  zastupiteľstva. 
 
K bodu č. 6 
Rôzne 
 

- M. Bachura – defibrilátor – je to dobrá vec pre občanov obce. 
- M. Horodník – umiestnený bude na budove obecného úradu. Cesta pri č. 242 je už vyčistená a takisto 
aj rigol pri firme FÚRA. 
- M. Horodník – písomné stanovisko od Slovenského vodohospodárskeho podniku – úseky v našom 
katastri prešli pracovníci SVP 
- P. Carik – oznam na budovy v obci a na internet o ďalšom fungovaní našej školy. 
- O. Krulický – petíciu nikto neignoroval a dá sa jasné stanovisko. 
- P. Carik – starosta sa ospravedlnil, že sa nezúčastní rady školy, ale bolo potrebné sa jej zúčastniť 
a vysvetliť si niektoré veci. 
M. Horodník - obecné zastupiteľstvo delegovalo do Rady školy pri ZŠ s MŠ Papín poslancov, ktorí sú 
splnomocnení na komunikáciu medzi školou a obcou. 
- M. Horodník – po rade školy sa stretol s riaditeľkou. 
- P. Carik – petíciu treba vziať na vedomie a je potrebné dať všetky veci ohľadom školy na správnu 
mieru.  Audit v škole nám povie to čo už vieme, že bude potrebné doplatiť škole.  
 
Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí dňa 14. 7. 2023 
p r i j a l o 

Uznesenie č.  33 /2023 zo dňa                                                                                                           14. 7. 2023 

b e r i e     n a    v e d o m i e                                  

 „Petíciu za zachovanie plno organizovanej ZŠ s MŠ Papín 199 v školskom roku 2023/2024 a v ďalších 

rokoch“ 



s ú h l a s í 

s ďalším fungovaním Základnej školy s materskou školou Papín 199 v plnom rozsahu tak ako doposiaľ. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 poslancov 

Za:  7 poslancov 

Proti:  0 poslancov 

 -M. Horodník – byty boli odovzdané všetkým nájomníkom. Zmena nastala pri nájomníkovi p. I. 
Kulikovi, ktorý si byt neprevzal a do nájmu sa dal ďalším žiadateľom o byt D. Ondicovej, Papín č. 91. 
- Starosta M. Horodník – predaj pozemkov – p. Hirjak a p. Pančišinová -  ceny za pozemky nie sú pevne 
stanovené. Cenu by mohol stanoviť znalec vyhotovením posudku. 
- F. Ondica – pozemok je vedený ako záhrada.   
- M. Bachura – dohodnúť sa na cene za pozemok alebo vyhotoviť znalecký posudok. 
 
 Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí dňa 14. 7. 2023 
p r i j a l o 

Uznesenie č.  34 /2023 zo dňa                                                                                                           14. 7.  2023 

p o v e r u j e 

starostu obce p. Milana Horodníka  zabezpečením vyhotovenia znaleckého posudku obecných 

pozemkov, na ktoré bola podaná žiadosť o ich odkúpenie od obce.   

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 poslancov 

Za:  7 poslancov 

Proti:  0 poslancov 

- Členky Občianskeho združenia PAPÍNČANKY poskytnú pomoc pri našom „Festivale spevu, tanca 
a hudby“ – úprava okolia obecného úradu a amfiteátra. 
- P. Carik – OZ malo podať žiadosť o poskytnutie priestorov v bývalom stacionári.  
- M. Horodník – žiadosť bola podaná dodatočne 20. 6. 2023 a v odpovedi z 26. 6. 2023 bolo uvedené, že 
16. 6. 2023 vyjadrili poslanci  kladné stanovisko o bezplatnom prenájme priestorov.  
 
Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí dňa 14. 7. 2023 
p r i j a l o 

Uznesenie č.  35 /2023 zo dňa                                                                                                           14. 7.  2023 

s c h v a ľ u j e 

bezplatný prenájom priestorov – miestností bývalého denného stacionára pre OZ PAPÍNČANKY. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 poslancov 

Za:  7 poslancov 

Proti:  0 poslancov 

- F. Ondica, P. Carik – kúpa traktora – ozrejmiť dátumy pri zverejnení zmluvy a schválení uznesenia o 
kúpe traktora.  
- M. Horodník – dátumy sú správne aj pri prijatí uznesenia o kúpe aj pri zverejnení zmluvy. 



- M. Horodník – je potrebné stanoviť poplatky za predajné stánky na festivale a cenu lístka na 
občerstvenie pre organizátorov a účinkujúcich.   
 
Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí dňa 14. 7. 2023 
p r i j a l o 

Uznesenie č.  36 /2023 zo dňa                                                                                                           14. 7.  2023 

s c h v a ľ u j e                                  

cenu lístka na občerstvenie pre účinkujúcich a organizátorov festivalu vo výške 1,80 €, poplatky za 
predajné stánky: bez elektriny – poplatok 20 €, s odberom elektriny – poplatok 50 €, p. Kubica, Trebišov 
– poplatok 100 € a poplatok za kolotoče vo výške 100 €.    

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 poslancov 

Za:  6 poslancov 

Proti:  0 poslancov 

- M. Horodník – začiatok festivalu je o 15.00 hod. , ale poslanci a zamestnanci sa stretnú o 14.00 hod.  

- P. Borovský – osvetlenie okolia pri amfiteátri.                  

- M. Horodník –  osvetlenie urobí A. Puškár, Papín 244. 
- M. Horodník – sťažnosť Mgr. Moniky Kobanovej, Papín č. 260 na vypúšťanie žúmp do priekop – 
jarkov pri štátnej ceste. 
- P. Borovský -  jarok pri J. Hančarikovi, č. 270 . 
- M. Horodník – získal sponzorské príspevky, ktoré pokryjú aspoň niektoré výdavky na festival. 
- M. Bachura – ktorí hostia boli pozvaní na festival. 
- M. Horodník – pozvaný bol Michal Chuda, Milan Zelinka, starostovia okolitých obcí  
 
K bodu č. 7 
Diskusia 

- M. Horodník -  poďakovanie P. Carikovi za dovoz materiálu potrebného na opravu pódia amfiteátra. 
- P. Carik – pri hlasovaní o financiách nemala byť prítomná Ing. M. Horodníková. Dostať všetky tieto 
náležitosti na správnu mieru.  
- M. Horodník – každý občan obce podľa zákona č. 369/1990 Zb.  z. o obecnom zriadení má právo 
zúčastniť sa na celom verejnom zasadnutí obecného zastupiteľstva.  
- F. Ondica – je potrebné tieto veci nechať tak ako to je a navzájom komunikovať škola a obec.  
- M. Horodník – musia byť určité pravidlá medzi zriaďovateľom a školou.  
- M. Horodník – „Papínsky kotlík“ – bude sa konať 29. 7. 2023. Jedným z organizátorov je R. Pľuta. 
 
K bodu č. 8 
Záver 

Starosta obce sa po prerokovaní všetkých bodov programu prítomným poďakoval za účasť a týmto 
zasadnutie ukončil. 
 
Starosta obce:  Milan Horodník   ............................................. 
 
Overovatelia :  Peter Borovský    ............................................. 
 
  Filip Ondica                              ............................................. 
 
Zapisovateľka: Findriková Magdaléna   ............................................. 
 


